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Onderwerp:  

Afhandeling toezegging Raadscommissie R.E.F. inzake tussenevaluatie integraal inrichtings- 

en Beheerplan Maashorst (IBeP) . 

 

 (120)  Bij de behandeling van de tussenevaluatie Maashorst d.d. 14-9-2017 heeft de wethouder 

toegezegd dat hij in het BRT aandacht zal vragen voor: 

1. de vraag hoe het met de grote grazers – waaronder de Wisent – gaat? Dit door jaarlijks de 

stand van zaken in kaart te brengen; 

2. de mogelijkheid om het heideschaap uit te zetten. 

(125)  Bij de behandeling van het IBeP De Maashorst d.d. 5-10-2017 heeft de wethouder toegezegd 

dat: 

1. de raad elk jaar informatie krijgt over hoe het gaat met het wisent; 

2. hij in overleg gaat met het bestuurlijk regieteam over de representativiteit van de 

Gebruikersraad en de Raad van advies. 

Ten aanzien van bovenstaande kan het volgende worden medegedeeld: 

 

1. (120) Wethouder van Merwerode heeft onderhavige kwestie besproken in het BRT, waarbij is 

afgesproken dat jaarlijks de stand van zaken wordt gemeld met daarin ook aandacht voor de 

grote grazers. In 2018 zal eind 2e kwartaal begin 3e kwartaal plaatsvinden. 

2. (120) In het BRT zijn de diverse vormen van begrazing nog nader met elkaar besproken. Hierbij 

is geconstateerd dat in het IBeP al ruimte is opgenomen om middels begrazing door schapen, 

aanvullend beheer in de natuurkern (begrazingsgebied), toe te passen. Dit heeft afgelopen 

najaar ook plaatsgevonden en zal ook verder gecontinueerd worden. 

 

1. (125) Zie antwoord 1(120) 

2. (125) Na vaststelling van de tussenevaluatie IBeP, is gewerkt aan het verder optimaliseren van 

de betrokkenheid van de diverse belangengroeperingen. Dit heeft ertoe geleid dat alle sectoren 

inmiddels vertegenwoordigd zijn in de gebruikersraad, en deze gebruikersraad verder nog 

middels een afvaardiging in de Raad van Advies zitting heeft genomen. Daarmee is de 

voorgestane betrokkenheid van alle gebruikers en belanghebbenden geoptimaliseerd. 

 


